
NOTULEN JAARVERGADERING LEDENRAAD LENS op 1 december 1986 
 
AANWEZIG: zie presentielijst 
Bericht van verhindering: Herman Straver en Oscar v.d. Laar. 
 

1. Mededelingen en vaststelling agenda 
Toegevoegd aan de agenda punt 11.a.: Vervanging lichtinstallatie 
Een notitie hierover wordt uitgedeeld. 
 
2. Vaststelling aantal aanwezige stemgerechtigde leden 
Aanwezig: 11 van de 18 ledenraadsleden.  
 

3. Vaststelling notulen jaarvergadering dd 25-11-85 
 Zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.  
 
4. Behandeling van gevoerd beleid en jaarverslagen over verenigingsjaar 1985-86  
Door omstandigheden is het niet mogelijk geweest het barverslag te presenteren.  
Bij het jaarverslag van de zaalkommissie wordt opgemerkt dat dhr Peter Krol is toegevoegd aan de nieuwe zaalkommissie.  
 
5. Behandeling financieel overzicht 1985-86  
T.a.v. de hoogte van de post begeleiding selekties is voor het bestuur het minimum bereikt. Verdere verlaging heeft volgens 
het bestuur nadelige gevolgen.  
 
6. Verslag kaskommissie  
De penningmeester wordt decharge verleend.  
 
7. Vaststelling begroting 1986-87  
Nader overleg zal plaatsvinden t.a.v. eventuele prijsverhogingen van de consumptiegoederen in de kantine.  
De overige opmerkingen beperken zich tot het vragen om opheldering tav een aantal posten.  
De begroting van 1986-87 wordt hiermee vastgesteld.  
 
8. Het te voeren beleid  
Het te voeren beleid wijkt niet af van voorgaande jaren. Hoofdzaak blijft het werken aan het financieel gezond maken van de 
vereniging.  
Verschillende gesprekken zijn gevoerd met de commissies over de verhoging van de opbrengsten. Deze gesprekken moeten 
leiden tot een plan van aanpak, o.a. t.a.v.:  

• werving van nieuwe leden  

• sponsor en reclame  

• beter gebruik kantine  

• wintergebeuren  

• aktiviteiten SEKO  
Over de volgende onderwerpen worden opmerkingen gemaakt:  

• kontributie achterstanden  
Er wordt gepleit voor een strengere aanpak.  
Het bestuur merkt op, dat wanbetalers niet worden opgesteld. Daarnaast wordt bezien of het haalbaar is met inschakeling 
van een incassoburo kontributiebedragen binnen te halen van leden, die met de noorderzon zijn verdwenen.  
De suggestie om leden met een kontributie achterstand aan het begin van het seizoen niet te laten voetballen wordt door 
het bestuur meegenomen.  

• kosten LENSrevue  
Gepoogd is deze kosten te verlagen. Dat is niet gelukt, doordat de materiaal inkopen hoger waren dan verwacht. Verder 
viel de opbrengst tegen van de advertentietussenpagina.  

• energiebesparing  
De besparing moet vooral komen van de recente verbouwing van de kantine. Nadeel is echter dat het 
verwarmingssysteem verouderd is.  

• kosten begeleiding selekties  
In de post massagekosten zijn ook de kosten verwerkt, gemaakt door de jeugd. In principe kunnen alle leden na overleg 
gebruik maken van de masseur.  
De vraag wordt gesteld in hoeverre de financiële huishouding niet te hoog gegrepen is in verhouding tot het aantal leden. 
Het bestuur antwoordt hierop, dat vooralsnog een keuze gemaakt wordt voor een verhoging van allerlei aktiviteiten, zoals 
die hiervoor genoemd zijn. Daarnaast blijft men werken aan de mogelijkheden van een fusie of samenwerking met andere 
verenigingen. Probleem bij dit laatste is echter dat men de eigen identiteit niet altijd wenst op te geven.  

 
9. Verkiezing bestuur  
De aftredende leden, de heren Hans v.d. Kleij en M. Warmenhoven worden met eenstemmigheid herkozen.  
 
10. Verkiezing kaskommissie  
Voor het 3e jaar wordt herkozen dhr Wim Kouwenhoven. Voor het 2e jaar worden herkozen de heren André Christ en 
Oscar van de Laar.  
 



11. Mededeling van plaatsgehad hebbende benoemingen in kommissies  
Een opsomming van alle kommissies zal gepubliceerd worden in de LENSrevue.  
 
11.a. Vervanging lichtinstallatie  
De ledenraad verleent het bestuur de goedkeuring voor het aangaan van een renteloze lening ad f. 30.000,- t.b.v. de 
vervanging van de lichtinstallatie.  
 
12. Voorstel tot voorbereiding opheffing ledenraad.  
De ledenraad gaat akkoord met het instellen van een kleine kommissie bestaande uit de heren Aad Schijf, Wim 
Kouwenhoven en Jaap Colpa, die de opdracht krijgen een voorstel tot opheffing voor te bereiden.  
 
13. Rondvraag  
Bij het opstellen van de nieuwe statuten zal worden herzien in hoeverre het reëel is om leden, die al zeer geruime tijd lid zijn 
van de vereniging, meer stemrecht te verlenen.  
De ledenraad dankt tot slot het bestuur voor de bewezen diensten en de prettige samenwerking.  


